

# WE CARE ABOUT YOU

## Stay in Touch

### **New European Data Policy General Data Protection Regulation (GDPR)**

#### **Dear friends,**

we are pleased that you have shown interest in the photographic and classic car activities of Petra Sagnak.

Those initiatives are sent by ClassicCar-Photo or by Petra herself.

New data protection legislation (GDPR), will be implemented in some countries on May 25, 2018. It aims to provide greater transparency on the use of data that concerns you. we would like to inform you that we use your contact information only to send you informations about our activities. We do not give any data to third parties, and we guarantee you a total confidentiality in the treatment of your data.

If you wish to continue receiving our newsletters, no action is required on your part. If you no longer wish to receive our newsletters, you can unsubscribe by clicking on unsubscribe link at the bottom of the email.

If you have any questions, or wish to update your contact details, send an email to [ps@classiccar-photo.de](mailto:ps@classiccar-photo.de)

#### **Liebe Freunde,**

wir freuen uns, dass Sie Interesse an den Foto- und Oldtimeraktivitäten von Petra Sagnak gezeigt haben.

Diese Initiativen werden von ClassicCar-Photo/ Petra selbst gesendet.

Neue Datenschutzgesetze (GDPR) werden in einigen Ländern am 25. Mai 2018 umgesetzt. Wir möchten Ihnen mitteilen, dass wir Ihre Kontaktdaten nur dazu verwenden, Ihnen Informationen über unsere Aktivitäten zukommen zu lassen. Wir geben keine Daten an Dritte weiter und garantieren Ihnen absolute Vertraulichkeit bei der Behandlung Ihrer Daten. Wenn Sie unsere Newsletter weiterhin erhalten möchten, sind keine weiteren Schritte erforderlich.

Wenn Sie unseren Newsletter nicht mehr erhalten möchten, können Sie sich durch Klicken auf den Abmelde-Link am Ende der E-Mail abmelden.

Wenn Sie Fragen haben oder Ihre Kontaktdaten aktualisieren möchten, senden Sie eine E-Mail an [ps@classiccar-photo.de](mailto:ps@classiccar-photo.de)